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Πρακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε συνεδρία που έγινε στα γραφεία του
Συμβουλίου στις 04/05/2017.
Ap. πρακτικών 11 /2017.
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ΚΟΙΝΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
ΠΙΣΣΟΥΡΙΟΥ

λ 9 ΜΑΙ. λαές 

ΣΤΑΛΗΚΕ
Παρακαθήμενοι
Ο κ. Πέτρος Φουτάς Γραμματέας

Ετήσιες εκθέσεις- έγκριση

1. Επικύρωση πρακτικών

Έγινε ανάγνωση και έγκριση των πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας 10/2017 της .
29/04/2017.

δ Στα απορρέοντα από την συζήτηση των πρακτικών είχαμε και τις ακόλουθες ομόφωνες
αποφάσεις.

1.1 Πιστωτικό υπόλοιπο σε λογαριασμό κάποιου που προκύπτει από διόρθωση
λανθασμένων χρεώσεων ή διπλοπληρωμή τότε το οφειλόμενο προς πληρωμή ποσό θα
επιστρέφεται με επιταγή στο όνομα του.

1.2 Στις περιπτώσεις που υποβάλλεται από την Επιτροπή Αξιολόγηση δικαιολογημένη
γραπτή εισήγηση για μείωση λογαριασμού νερού λόγω κάποιας βλάβης η χαμηλότερη τιμή
χρέωσης θα είναι στο €1.00 ανά κ.μ νερού.
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2. Αξιολόγηση έργου Κοινοτικού Συμβουλίου 1°υ Τριμήνου 2017

Κατά την έναρξη της συζήτησης του θέματος ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη να τοποθετηθούν
επί των 4 ακόλουθων θεμάτων:

• Συνεδρίες Κοινοτικού Συμβουλίου
• Λειτουργία συμβουλευτικών επιτροπών
• Εφαρμογή και εκτέλεση αποφάσεων συμβουλίου
• Πρόοδος αναπτυξιακών έργων

-
Από την μακρά συζήτηση και κατάθεση γραπτών απόψεων διεφάνη ότι:

2.1 Στο θέμα συνεδρίες Κοινοτικού Συμβουλίου υπάρχει η γενική άποψη ότι αυτές είναι
πολύ ικανοποιητικές ως προς την συχνότητα, την καλή διάθεση για συζήτηση, το δημοκρατικό
τρόπο λήψης αποφάσεων. Το αρνητικό σημείο είναι ότι η διάρκεια τους είναι μακρά και σε αυτό
πρέπει όλοι να συμβάλουμε με την καλύτερη μας προετοιμασία πριν την συνεδρία και αποφυγή
φλυαρίας ή αναφορών εκτός θέματος. Ο Κυριάκος Φουτάς πιστεύει ότι δεν λαμβάνεται αρκετά
υπόψη η νομιμότητα των αποφάσεων. Επίσης πιστεύει ότι δεν γίνονται ξεκάθαρεσ οι προτάσεις
που θα ψηφιστοόυν για σκοποούς τελικής αποφασης και υπάρχει έλλειψης προτεραιότητας.
Επισυνάπτεται το έντυπο απόψεων.

2.2 Όσο αφορά τις συμβουλευτικές επιτροπές κρίνονται από όλους ως ένας καλός θεσμός
που βοηθά τα μέγιστα το έργο του Συμβουλίου. Η πιο μεγάλη εμπλοκή όλων των προέδρων, η
έγκαιρη κατάθεση εισηγήσεων και συζήτηση τους σε ειδικές συνεδριάσεις όπως και η
ενθάρρυνση των εθελοντών μελών τους είναι κατά γενική εκτίμηση τα σημεία που χρήζουν
βελτίωσης.

8 2.3 Στο θέμα εφαρμογής και εκτέλεσης αποφάσεων υπάρχουν διαφορετικές προσεγγίσεις
που επιγραμματικά είναι ως ακολούθως:

• Αντρέας Φιλίππου- Αντιπρόεδρος: Υστερούμε στην εφαρμογή αποφάσεων .Ζητά
περισσότερη ανταπόκριση από τον Γραμματέα,

• Αντρέας Θεοδούλου- Ανέγνωσε σειρά μη εκτελεσθέντων αποφάσεων ζητώντας
εξηγήσεις

• Χάρης Στυλιανίδης: Κατάθεσε γραπτώς επιστολή που αναφέρεται σε περιπτώσεις μη
αποτελεσματικής διαχείρισης από πλευράς του Γραμματέα

• Κυριάκος Φουτάς: Υπάρχει υπερφόρτωση προσωπικού που δικαιολογεί
καθυστερήσεις ως επίσης και η ανάγκη αναμονής της έγκρισης νομιμότητας
αποφάσεων από Επαρχιακή Διοίκηση

• Κυριάκος Ψωματής: Πολλές αποφάσεις δεν εκτελούνται
• Αχιλλέας Αγαθοκλέους: Συμφωνεί με τους προηγούμενους
• Μάρκος Φουτάς: Να δοθεί περισσότερη σημασία στην εγκυρότητα αποφάσεων
• Αντρέας Ρούσος: Μη εκτέλεση ή μεγάλη καθυστέρηση στην εφαρμογή αποφάσεων
• Πέτρος Φουτάς- Γραμματέας: Ο ίδιος δεν ασχολείται με πολλά ουσιαστικά θέματα ,

υπάρχει καθυψέρηση στην λήψη_,.ΑΠΠ:Χράσεων. Υπάρχει υπερφόρτωση του
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προσωπικού και εισηγείται διεύρυνση της υπηρεσίας. Οι απαντήσεις για τα πιο πάνω
θέματα θα δοθούν γραπτώς στην επόμενη συνεδρία.

• Λάζαρος Λαζάρου: Επεσήμανε ότι υπερφόρτωση και χαλαρή παρουσία δεν
συνάδουν. Η μόνη απάντηση στις πολλές απαιτήσεις της υπηρεσίας είναι ο σωστός
προγραμματισμός και η σκληρή δουλειά .

•

-

3. Διάφορα θέματα

Μετά από συζήτηση διάφορων θεμάτων τα μέλη ενέκριναν τα ακόλουθα:

3.1 Την εισήγηση της πολιτιστικής επιτροπής για πραγματοποίηση παράστασης «•••»
με συνολικό κόστος 900 ευρώ

3.2 Την αποδοχή της χαμηλότερης προσφοράς βυθομέτρησης νοουμένου ότι ο τεχνικός
σύμβουλος θα την αξιολογήσει και θα πιστοποιήσει ότι πληροί τις προδιαγραφές του
διαγωνισμού

3.3 Να δοθούν προσαυξήσεις εργατών στην βάση των κλιμάκων πρόσληψης τους
3.4 Να αναλάβει το Κοινοτικό Συμβούλιο το κόστος αποκατάστασης ζημιών μέχρι 800 ευρώ

που προκλήθηκε στην οικία του κυρίου λόγω βλάβης στο δίκτυο
υδατοπρομήθειας μας

3.5 Να ενημερωθεί η Ένωση Κοινοτήτων για θέματα Κοινοτικού Συμβουλίου που εκκρεμούν
επί μακρόν

3.6 Να απορριφθούν οι προσφορές για αποκατάσταση μικρής βλάβης επί του παραλιακού
πεζόδρομου

3. 7 Να ζητηθούν από Επαρχιακή Διοίκηση οι προδιαγραφές για τις προσφορές
επιδιόρθωσης φρεατίων της Κοινότητας

3.8 Την αποδοχή της χαμηλότερης προσφοράς ύψους 1,200 ευρώ του κύριου-
έναντι του κυρίου-ύψους 1,340 ευρώ για βάψιμο εξωτερικού χώρου της καφετερίας
του Πολυδύναμου Πολιτιστικού Κέντρου

3.9 Έγινε ανάγνωση των παρατηρήσεων της Επαρχιακής Διοίκησης επί των αποφάσεων της
5/2017 και 6/2017.

Η συνεδρία έληξε στιςJ3'];να καλυ 'ντα θέματα του Γραμματέα.
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Παραθέτω τα σχόλια μου ως προς το περιεχόμενο των πρακτικών και
παρακαλώ όπως τα πιο κάτω ενσωματωθούν:

Σημείο 2.1 . : Να προσθέσουμε ότι"
- Δεν λαμβάνουμε αρκετά υπόψη την νομιμότητα αλλά και διαδικασίες που

προβλέπονται
- Δεν γίνονται ξεκάθαρες οι προτάσεις που θα ψηφιστούν για σκοπούς τελικής

απόφασης
- Δεν λαμβάνεται αρκετά υπόψη ο βαθμός πρακτικότητας μιας απόφασης

προτού αυτή ληφθεί.
- Έλλειψη Προτεραιότητας
- Να αναλύονται θέματα της Υπηρεσίας πρώτα αντί άλλων
- Εφαρμογή μιας μόνο ατζέντας κατόπιν συνεννόησης Κοινοτάρχη με ΓΓ

Σημείο 2.2": Να προσθέσουμε ότι:
- Οι προτάσεις να στέλλονται εγγράφως προς τον Πρόεδρο και αυτός να
μεριμνά για την ιεράρχηση τους και την προσθήκη τους στην ατζέντα
- Καθορισμός ιεράρχησης θεμάτων που θα προκρίνονται

Σημείο 2.3: Να προσθέσουμε ότι:
- Χρειάζεται περισσότερη εμπλοκή από τα άτομα με τις εκτελεστικές εξουσίες
- Ο κάθε προϊστάμενος να δίνει ξεκάθαρες οδηγίες στον κάθε υφιστάμενο
προς αποφυγή ερμηνειών και λανθασμένων εκτελέσεων.
-Ανάγκη αύξησης προσωπικού γραφείου

- Ευχαριστώ
('
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